
Lennikse meerderheid wil 
geen gemeenschapsdienst 
voor werklozen
Dankzij een initiatief van de Vlaamse Regering kunnen 
langdurig werklozen op lokaal niveau ingeschakeld worden 
voor gemeenschapsdienst. Op die manier vinden ze opnieuw 
werkritme en bereiden ze zich voor op een job op de reguliere 
arbeidsmarkt. Maar niet in Lennik.

N-VA Lennik vraagt om langdurig werklozen via gemeenschaps-
dienst in te schakelen in de maatschappij. In ruil voor hun 
werkloosheidsuitkering kunnen werklozen enkele uren per week 
bijklussen als vrijwilliger voor de gemeente, het OCMW of de 
Lennikse scholen. Dat is goed voor hen én voor de gemeenschap. 
Een win-winsituatie. Maar dat is buiten de Lennikse meerder-
heid gerekend. De meerderheidspartijen stemden het voorstel 
weg. Open Vld en cd&v gaan op die manier in tegen de voorstel-
len van hun eigen ministers in de Vlaamse Regering. Een weinig 
consequente houding.

Kristien Van Vaerenbergh, Gemeenteraadslid 

Pajotse fusie: geen plaats voor Lennik?
De cd&v-gemeentebesturen van Galmaarden, Gooik en Herne kondigden aan dat hun gemeenten willen fuseren. Ze sturen aan 
op een fusie op basis van hun politieke kleur. Volgens N-VA Lennik is dat een gemiste kans voor het Pajottenland.

Gemiste kans
Kristien Van Vaerenbergh: “De keuze van 
welke gemeenten fuseren is duidelijk 
ingegeven door de politieke kleur van 
de gemeentebesturen. Het zou beter zijn 
om heel het Pajottenland te betrekken en 
een afspiegeling te maken van de goed-
werkende politiezone, dus mét Lennik en 
Pepingen. Een studie heeft aangetoond 
dat een fusie van vijf gemeenten perfect 
mogelijk – en zelfs wenselijk – is. 
Kleine gemeenten zullen de toekomstige 
uitdagingen niet meer kunnen dragen. 

Daarom was het beter geweest als Gooik, 
Herne en Galmaarden de hand hadden 
gereikt naar Lennik en Pepingen.”

Wil Lennik wel meedoen?
“Maar Lennik moet ook in eigen boezem 
kijken”, zegt Van Vaerenbergh. “Burge-
meester De Knop had geen interesse 
waardoor Lennik zich eerder al buiten-
spel liet zetten. De Lennikse meerderheid 
voert een eigen studie. Terwijl andere 
gemeenten nu al concrete plannen heb-
ben, loopt de studie in Lennik nog steeds. 

Dat kon beter. Het 
laatste woord moet 
sowieso bij de burgers 
liggen.”

Lennik liet zich al vroeg
buitenspel zetten 
in het fusieverhaal.”

Kristien Van Vaerenbergh

Wandeling met Ben Weyts en de woefkes
Zondag 7 mei 2023
Vertrek om 10 uur aan café Cheers, Schapenstraat 28 in Lennik

Het bestuur van N-VA Lennik nodigt u en uw trouwe 
viervoeter graag uit voor de eerste hondenwandeling 
met Vlaams minister Ben Weyts. Ook als u geen 
hond heeft bent u welkom om mee te wandelen. 
Geniet van een wandeling van ongeveer 5 kilometer 
langs enkele van de mooiste plekjes van onze 
gemeente. Nadien kan u genieten van een drankje. 

Inschrijven kan via
lennik@n-va.be. 
Deelname is gratis.
Iedereen welkom!
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Dirk De Smedt is een jaar voorzitter van de Lennikse N-VA-afdeling. Enkele quotes. Hoe zou het nog zijn met Ernest Van Kelecom?
Ernest Van Kelecom was ooit OCMW-voorzitter. Hij zette zich 
langer dan dertig jaar in voor de lokale politiek. Intussen is hij 
83 jaar. Tijd voor een gesprek.

Ernest, hoe gaat het met jou?
Nadat ik thuis ten val kwam, ben ik in Gooik in rusthuis Eykenborch 
komen wonen. Ik lees elke ochtend de krant en ik was net mijn sudoku 
aan het invullen. Ik ben tevreden met hoe het gaat. Ik was liever nog 
wat langer thuis blijven wonen, maar door die val ging dat niet. Nu ben 
ik hersteld, maar opnieuw zelfstandig gaan wonen ligt moeilijk. Ik heb 
hier ondertussen wel mijn draai gevonden.

Kom je soms nog in Lennik?
Zeker en vast! Ik ga regelmatig naar de rommelmarkt in Gaasbeek. 
Daar kom ik dan oude bekenden tegen. Met het rusthuis gaan we soms 
naar de markt in Ninove of Halle, helaas niet in Lennik. Dat houdt me 
niet tegen om zelf vervoer te regelen en af en toe toch af te zakken naar 
de markt in Lennik. Ik kom er nog graag.

Je hebt dan ook een lange geschiedenis met Lennik?
Dat zal wel! Ik ben geboren in het Klosken. Jarenlang was ik politiek actief. Ik was geen veelspreker. Voor mij was dossierkennis 
heilig. Wanneer ik de zaak niet kende, dan zweeg ik. Ik sprak alleen wanneer ik kennis van zaken had. En vooral … ik draaide niet 
rond de pot. Dat kwam voort uit mijn job als leerkracht. De leerstof en kennisoverdracht waren voor mij heel belangrijk. Ik ben 
gestopt in de jaren ‘90. Door de opkomst van de computer kenden de leerlingen het antwoord sneller dan ik. (lacht)

Welke vakken doceerde je?
Ik ben in 1964 begonnen in het Sint-Aloysiuscollege in Ninove. Ik doceerde fysica en chemie. In tegenstelling tot mijn collega’s had ik 
niet veel pauze: ik moest steeds het materiaal van de proefjes opruimen of klaarzetten. Maar ik heb daar nooit over geklaagd.

Hoe kijk je nu naar het onderwijs?
Het is moeilijk om te vergelijken. Het zijn echt wel andere tijden. Ik heb destijds vaak jonge en onervaren leerkrachten wenend uit 
de klas zien komen. Ik probeerde hen dan zo veel mogelijk te steunen. Daarom vind ik het positief dat minister Ben Weyts inzet op 
begeleiding van jonge leerkrachten.

Bedankt voor ons gesprek Ernest. N-VA Lennik wenst je het allerbeste toe!

Eetfestijn was 
groot succes

Het voorjaarsetentje van N-VA Lennik was 
een groot succes. Een dikke dankjewel aan 
alle bezoekers en helpers!

Grondwater en bodem omgeving Den Bleek licht verontreinigd
Gemeenteraadslid Karel Van Belle (ona� ankelijke binnen de N-VA-fractie) ondervroeg 
het bestuur over de PFAS-verontreiniging op de parking van WCD Den Bleek. Hij wil 
de omwonenden zo snel mogelijk zekerheid geven over het mogelijke gezondheidsrisico. 
Daarom vond er op zijn vraag al een infovergadering met de omwonenden plaats.

Karel Van Belle vroeg aan het bestuur om de betrokken inwoners te informeren over het feit 
dat ze zelf bodem- en putwaterstalen kunnen laten nemen en een gezamenlijke meetactie 
kunnen opzetten. Hij vindt dat het bestuur ook financieel zijn verantwoordelijkheid moet 
nemen. Het probleem komt tenslotte voort uit de brandweeractiviteiten. Daarom vroeg hij of 
de gemeente bereid is om aan inwoners in de gevarenzone een subsidie toe te kennen voor de 
staalnamen. De gemeente besliste om daarop niet in te gaan.

N-VA Lennik ruimt zwerfvuil op
N-VA Lennik ruimt regelmatig zwerfvuil op. “We zijn elke keer opnieuw verbaasd over de grote hoeveelheid afval die op onze 
wegen en in de natuur achterblij� ”, zegt voorzitter Dirk Desmedt. “De gemeente kan meer inzetten op sensibilisering, maar 
sommige mensen zullen het nooit leren. En wie niet horen wil, moet voelen. De hardleerse sluikstorters moeten we betrappen en 
beboeten.”

Meer controle door camera’s
De N-VA wil camera’s inzetten om sluikstorters te betrappen. 
“In Sint-Pieters-Leeuw en Halle leidt dat tot grote successen. 
Lennik moet op dat vlak een extra inspanning doen”, zegt 
gemeenteraadslid Kristien Van Vaerenbergh.

Extra aandacht voor sigarettenpeuken
Tijdens de actie stelden de zwerfvuilruimers vast hoeveel 
sigarettenpeuken op de grond belanden. “Niet alleen aan 
bushaltes, maar ook in de natuur. Elke achtergelaten sigaretten-
peuk vervuilt honderdtallen liter water. Daarom moeten we de 
rokers extra sensibiliseren en aansporen om zakasbakjes te 
gebruiken”, zegt Van Vaerenbergh.

Lennik moet hardleerse sluikstorters strenger aanpakken. 
Zwerfvuilacties zouden overbodig moeten zijn.

Dirk De Smedt blikt terug op 1 jaar voorzitterschap

“Onze afdeling bestaat 
uit individuen die altijd 
samenwerken om het 

beste resultaat te behalen. 
Bij elke vergadering of elke 
activiteit zet iedereen zich 
in voor het welzijn van een 
ander en het welzijn van 

alle Lennikenaren.”

“Iedereen die mij kent 
weet dat ik niet snel de 

focus zal leggen op fouten. 
Ik ben eerder iemand die 
naar oplossingen zoekt. 
Want iedereen maakt 

fouten. En daar is niets 
mis mee.”

“Ik ben enorm blij om 
deze afdeling te mogen 
leiden en begeleiden. 

We gaan als één sterke 
ploeg naar de volgende 

uitdagingen.”

“Voorzitter zijn van 
een afdeling van een 

politieke partij is 
een hele belevenis.”

“Een bestuur kan niet 
bestaan zonder de steun 

van leden, sympathisanten, 
vrijwilligers en inwoners. Het 

doet ons veel deugd dat u 
allen zo talrijk aanwezig was 
op onze activiteiten. Dat sti-
muleert ons om op hetzelfde 

elan verder te gaan.”

“Als voorzitter sta je 
voortdurend voor verras-
singen. Zowel positieve 
en fi jne verrassingen als 

negatieve verrassingen. En 
iedereen verwacht van een 
voorzitter in elke situatie 

een gepaste reactie.”

www.n-va.be/lenniklennik@n-va.be
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